



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS
LA HAYE**

CONVENTION SUPPRIMANT L'EXIGENCE DE LA LÉGALISATION DES ACTES
PUBLICS ÉTRANGERS
(La Haye, le 5 octobre 1961)

Notification conformément à l'article 15 de la Convention

Ajout à la notification Légalisation No. 10/2017 du 28 juillet 2017

AUTORITÉ

Tunisie, 25-02-2019

(...) les Notaires Tunisiens sont désignés en qualité d'Autorités compétentes au sens de l'Article 6 alinéa 2 de la Convention (...). Les notaires seront la seule autorité habilitée en Tunisie à délivrer l'Apostille conformément aux dispositions de la Convention (...) et ce à compter du 1^{er} mars 2019. La liste des notaires exerçant cette profession en Tunisie est fixée par arrêté du Ministre tunisien de la Justice.

La Haye, le 26 février 2019

Les notifications depositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse <https://treatydatabase.overheid.nl>

XII Légalisation No. 03/2019



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS
THE HAGUE**

**CONVENTION ABOLISHING THE REQUIREMENT OF LEGALISATION
FOR FOREIGN PUBLIC DOCUMENTS
(The Hague, 5 October 1961)**

Notification pursuant to Article 15 of the Convention

Addition to notification Legalisation No. 10/2017 of 28 July 2017

AUTHORITY

Tunisia, 25-02-2019

(Translation)

(...) the Tunisian Notaries are designated as Competent Authorities within the meaning of Article 6, paragraph 2, of the Convention (...). Notaries will be the only authority authorized in Tunisia to issue the Apostille in accordance with the provisions of the Convention (...) as of 1 March 2019. The list of notaries practicing this profession in Tunisia is fixed by order of the Tunisian Minister of Justice.

The Hague, 26 February 2019

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <https://treatydatabase.overheid.nl>

XII Legalisation No. 03/2019